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Det positive – lige nu

― Verden gik ikke under i tirsdags – trods 2.508 nye FMD-markeringer i taksten

― DMVS er rimeligt stabilt

― Svartiderne ser ikke ud til at give udfordringer

― Apotekernes IT-systemer er på plads (og har været det hele tiden)

― Over 95% af de udleverede pakninger kan nu 2D-skannes 

― Næsten alle lagerrobotter er opdateret 

― Skannere er udskiftet eller opgraderet (i flere omgange)

― FMD-markeringen i taksten er en stor hjælp

― Den almindelige udlevering kræver ikke ekstra arbejdsgang
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Det knap så positive

― FMD kommer til medføre medicinspild

― 10-dages-reglen er en udfordring

― Fejlbetjening kan være dyrt

― 2D-stregkoder er mange ting

― Skannere har måttet omkonfigureres flere gange – og firmware-opdateres

― Lagerrobotter måtte udskiftes eller opgraderes og have nyt interface

― Datakvaliteten stadig for ringe

― For mange falske alarmer

― Skannerne har lettere ved at læse den gamle stregkode

― Svært at finde de gode løsninger ved dosispak
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